
RAPORT NARATIV 

 

Eu sunt Lil Mayur Narendrakumar, sunt student in anul 5 la medicina Generala iar primul semestru al 

acestui an am plecat cu bursa Erasmus in Germania. 

Perioada initiala: 

Am avut parte de birocrație cu ambasada Germaniei sa imi pregatesc actele si tot ce trebuie pentru a 

obtine viza, am avut un sprijin foarte bun atât din partea universității noastre cât si universitate din 

Germania. Universitatea partenera m-a ajutat si cu cazarea la un cămin denumit Max Kade Haus. Vă las 

o poză aici- 

 

Universitate- 

Universitatea din Saarland a fost una care m-a impresionat foarte mult, e o universitate foarte bună si 

foarte bine pusă la punct, ca la carte. Am ales să fac oftalmologie,anestezie,pediatrie, chirurgie 

pediatrică, ORL și neurologie. Fiecare materie s-a desfășurat la o clinica proprie, era un campus foarte 

mare si fiecare clădire din acel campus aparținea unei discipline specifice. Erau foarte multe centre de 

cercetare, ca student aveai foarte multe oportunități, puneau foarte mult accent pe cercetare. Să vă dau 

un exemplu, pe partea practica la oftalmologie am învățat cum se anesteziaza un ochi pentru  transplant 

corneean, la ORL am participat la mai multe stagii și în fiecare  stagiu am învățat câte ceva nou. Pe 



partea de Neurologie am mers la clinica și pe toți ne au învățat cum se face examenul clinic, examenul 

obiectiv neurologic si mereu aveam șansa să aplic cunoștințele mele pe pacienți și  mai mult de atât am 

si putut vorbi cu pacienți. Universitatea din Saarland pune un accent foarte mare pe practica și chiar am 

învățat foarte multe abilității practice. Vă las o poză de la oftalomologie unde învățam sa anesteziez 

ochiul-  

Clădirea principal a universității a fost una dintre cele mai moderne din vestul Germaniei. 

 

Cea mai mare teama pe lângă că dacă o să îmi iau toate examene a fost să reușesc să îmi fac 

prieteni, cu toți am auzit că este foarte greu să te imprietenești cu nemții dar vreau sa spun că  



nu este adevărat sunt niște oameni minunați și sunt foarte deschiși să învețe despre alte culturi. 

De fiecare dată când am întămpinat vreo problemă, mereu m-au ajutat să o rezolv. 

Partea de examene- 

Asta a fost un pic mai dificil să vă spun că am avut toate examenele cam într-o săptămână și a 

fost o perioada foarte grea dar până la urmă m-am descurcat să îmi iau toate examenele, dar 

trebuie învățat din timp. Toate examene au fost de tip grilă și doar cu un singur răspuns corect 

și unele din acele examene am dat și pe tabletă. 

Călătorie- 

Am avut noroc că am aveam transport gratuit să merg in Luxembourg cu cardul de Student din 

Universitate, e o taxă de 135 de euro care trebuie plătit o data și atunci ai acces gratuit și la 

transport public in tot Landul(in cazul meu Saarland), am mers cu o colega de la Timisoara in 

Erasmus și de cele mai multe ori am călătorit împreună. Am călătorit și în orașele mari ale 

Germaniei precum Munchen, Frankfurt și Dusseldorf.  

Concluzie- 

In concluzie vreau sa va spun ca am plecat doar pentru un semestru si a fost o experienta care m-a 

ajutat din multe puncte de vedere, să mă dezvolt atat pe plan personal cat si pe cel profesional, am 

reusit să îmi îmbunătățesc limba germană și aptitudinile medicale și chiar vă recomand să mergeți in 

Saarland. 

  

 


